
Zápis z jednání studentské rady Gymnázia a JŠ s právem SJZ Zlín 

Dne: 23. 2. 2011 

 Připravovaná akce „Noc ve škole“ bude předběžně probíhat 8. dubna t. r. 

o Při návrzích filmů je možné dopsat, zda jsme schopni film dodat. 

 Pan Bárta se ujme návrhu na školní tričko. Tento návrh po té zpracují studenti 

semináře z grafiky. Z toho se vybere několik nejlepších návrhů a výsledný návrh bude 

vybrán pomocí ankety na webu školy. 

 Čeští studenti plánují petici za Nobelovu cenu pro Nicholase Wintona. Po dohodě se 

naše škola do tohoto projektu taky zapojí. 

 Dotaz na školní tiskárnu – možnosti tisku pro studenty byl zodpovězen p. Šilem tak, 

že nejsou peníze, protože škola dostala tento rok na provoz cca o 1 000 000,- méně, 

tudíž musí ušetřit 100 000,- měsíčně. 

 Vzhledem k šetření byl vznesen návrh, zda by bylo možné ze strany pedagogického 

sboru omezit užívání výtahu. P. Šil přislíbil, že tento návrh jim sdělí. 

 V letních měsících by se mohl opět zorganizovat nějaký tematický den. 

 Na závěr se zmínil problém se školním autobusem – jeho pozdní příjezd je problém, 

protože někteří studenti přicházejí pravidelně o několik minut pozděj do vyučování. 

1) Bude vznesen dotaz na DSZO, zda je možné tento spoj o několik minut 

posunout. 

2) Pokud bod jedna selže, p. Šil alespoň obeznámí sbor s tímto problémem. 

Otázka tolerance ovšem zůstane na nich. 

Zápis provedl: Nikolaj Malík, X. A Ověřila: Monika Janotová, 2. B 


